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Notes from the HOS Desk  校⻓寄语

This week I had the opportunity to visit other

international schools in China. I love learning

about what schools do to create innovative

learning opportunities for students. Perhaps

the greatest benefit is reinforcing our belief

that the wonderful programs, curriculum

work, and facilities we have at Sias IS are not

common at other schools.

本周，我有机会参观了中国其他的国际学校。
我喜欢了解其他学校如何为学⽣创造创新的学
习机会。 这次参观的最⼤的好处是加强了我
们的信念，即我们在Sias IS拥有的精彩课程，
课程⼯作和设施是在其他学校不常⻅到的。

I am very proud of our team for working hard

to grow our school and programs quickly. Our

students benefit from having so many

opportunities at such a young school.

我为我们的团队能以这样快速发展我们的学校和课

程努⼒⼯作⽽感到⾮常⾃豪。 我们的学⽣受益于能

够在如此年轻的学校⾥拥有如此多的机会。
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This weekend a team from Sias IS will attend the

ACAMIS conference in Guangzhou. This will be our

first professional development, in-person, for

nearly three years. We are excited for the

collaboration with our school peers and the

opportunity to learn from others. 

本周末，Sias IS的⼀个团队将参加在⼴州举⾏的
ACAMIS会议。 这是我们近三年来的第⼀次线下专
业发展学术会议。 我们很⾼兴能与其他同⾏合作，
并有机会向他⼈学习。 

 Principal Addie Christian and PYP Coordinator Julianna Sali
were selected to present to the other schools about building
professional learning communities. This is a great honor and
recognition for the high-quality team we have created at Sias IS. 

校⻓Addie Christian和PYP协调员Julianna Sali被选中向其他学校介绍
如何建⽴专业学习社区。 这是给予我们在Sias IS创建的⾼素质团队的
极⼤荣誉和认可。



Activity for parents 家⻓活动

Encourage your child to participate in a
wide variety of structured activities.

⿎励孩⼦参加各种有组织的活动。
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Theme of the Month: Balanced  本⽉主题：平衡

Those that are balanced understand the

importance of intellectual, physical and emotional

balance to achieve personal well-being for

themselves and others.

理性、⾝体和情感的平衡对于个⼈和他⼈的福祉的
实现⾄关重要，那些具有平衡能⼒的⼈能够理解这
⼀点。

2023 Field day  2023年运动会

The 2023 Field day is coming soon. For this event, we

have created a special T-Shirt for each grade. It is not

required to buy one of these shirts but we do ask that

each student wear the color assigned to their grade

level. The cost of each T-shirt is 50RMB. If you would

like to purchase one please use WeChat to scan the

QR code on the poster below. T-Shirts can be

purchased until 14:00 Monday 17th April.

2023年运动会即将到来。为了这次活动，我们为每个
年级设计了⼀件特别的T恤。学校不强制⼤家购买这
些T恤，但是我们要求每个学⽣穿他们年级指定颜⾊
的T恤。每件T恤的成本是50元。如果需要，请使⽤微
信扫描下⽅海报上的⼆维码于4⽉17⽇星期⼀14:00前
购买。



April 18
 4⽉18⽇

 Zhongyi Lu Primary School Student Exchange (Grades 1-6)
 众意路⼩学学⽣交流（1-6年级）

April 21
  4⽉21⽇

Student Led Conferences (No School)
学⽣主导会议（不上学）

April 22
4⽉22⽇

Family Fun Day
 家庭⽇活动

April 26-27
4⽉26-27⽇

PYP Authorization Visit
PYP授权访问

April 28
4⽉28⽇

EY Field Day
幼⼉园运动会

May 1
5⽉1⽇

Holiday (No School)
五⼀假期（不上学）

May 2  
5⽉2⽇

Teacher Professional Workday (No School for Students)
教师⼯作⽇（学⽣不上学）

May 8-12
5⽉8-12⽇

Week Without Walls (MYP only)
 ⽆墙之周（仅限MYP）
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Upcoming Events  活动预告

We have many upcoming events to be excited about.

我们为许多即将举⾏的活动感到兴奋。
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New Ways to Explore
Mandarin Class
探究中⽂学习新⽅式

PY Mandarin

As knowledgeable students in SIAS IS, I can show you what I have learned in mandarin class.

作为西亚斯外籍学校知识渊博的⼈，我可以向你展⽰我学到的中⽂知识。

The first graders learned the customs of

the Dragon Boat Festival and the story of

Qu Yuan, and learned about the types

and methods of zongzi.

⼀年级学⽣习了端午节的习俗以及屈原的
故事，了解了粽⼦的种类和做法。

Student Learning for the Week  本周教学



The second graders sorted out the

content of learning more clearly through

the study and production of mind maps.

⼆年级学⽣通过思维导图的学习和制作，
更加清晰地梳理了所学内容。

The third graders made a pop-up book of

"Flower Clock" independently to

demonstrate what they have learned

about "Flower Clock".

三年级学⽣独⽴制作《花钟》翻翻书来展
⽰学过的”花钟”知识。

After appreciating many beautiful modern

poems, the fourth graders tried to write

their own little poems.

四年级学⽣在欣赏了许多优美的现代诗之
后，尝试着写下了⾃⼰的⼩诗。

The fifth graders showed themselves

through the textbook drama,

reproducing the wonderful plots in the

text.

五年级学⽣通过课本剧尽情展⽰⾃⼰，重
现课⽂中精彩情节。
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Field Trip to Henan Natural
History Museum
河南⾃然历史博物馆实地考察

PreK 3A 

Our current transdisciplinary theme on sharing the planet has us exploring the central idea that

“water is essential to life and comes in many forms.” 

我们当前关于共享地球的跨学科主题让我们探索了“⽔对⽣命⾄关重要，并以多种形式存在”的中
⼼思想。

We are in our second week of the unit,

diving at the first lines of inquiry, “how

water sustains life.” With this in mind, we

decided to make a field trip to the Henan

Natural History Museum to understand

more about the importance of water and

how it helps to sustain life.

这是本单元的第⼆周，我们在探讨第⼀个问
题，“⽔是如何维持⽣命的”。带着这样的
想法，我们决定去河南⾃然历史博物馆实地
考察，以更多地了解⽔的重要性，以及它是
如何帮助维持⽣命的。

One of the first exhibits at the museum is on the water cycle, understanding the various forms of

water and how the water on earth is part of an endless cycle. The diagram helps the students

visualize the concept better.

博物馆的⾸批展品之⼀是关于⽔循环的，了解⽔的各种形式，以及地球上的⽔是如何成为⽆尽循环
的⼀部分的。图表帮助学⽣更好地将概念形象化。
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We also discuss why the Yellow River is the cradle of Chinese

civilization and why most ancient civilizations start near

riverbanks. Through this, we highlight the importance of water for

our survival and the formation, and sustainability of the

community, with access to water being a primary consideration in

site selection.

我们还讨论了为什么⻩河是中国⽂明的摇篮，以及⼤多数古代⽂明起

源于河岸的可能原因。通过这种⽅式，我们强调了⽔对我们的⽣存和

形成的重要性，社区的可持续性，获得⽔是选址的⾸要考虑因素。

We also discover the interesting fact that more than 70% of the earth's surface is water, but
more than 97% of this water is seawater, and out of the remaining 3% of freshwater, more than
two third are trapped as ice in the two poles and as snow in the mountains. The children
gained a better understanding of how precious drinking water is.

我们还发现了⼀个有趣的事实:地球表⾯70%以上是⽔，但其中97%以上是海⽔，剩下3%的淡⽔中，三

分之⼆以上以冰的形式困在两极，以雪的形式困在⼭上。孩⼦们更加理解了饮⽤⽔的珍贵。

We also took the chance to watch a 4D film, “A Turtle Life

Journey.” We saw up close the various prehistoric animals

and plant fossils that fascinated them. We also share that

we will visit the Yellow River Museum for our next field trip

and look forward to discovering more in the future.

我们还借此机会观看了4D电影《海⻳⽣命之旅》。我们近距离看

到了令他们着迷的各种史前动物和植物化⽯。我们还表⽰，我们

将在下次实地考察中参观⻩河博物馆，并期待在未来发现更多。



NEWSLETTER April 14, 2023
2023年4⽉14⽇

www.siasinternationalschool.org

Sharing the Planet
共享地球

Grade 3

Field trips are an excellent way to enrich the learning experiences of students. Recently, G3

students have been studying life cycles, traits, environmental change, and our responsibility to

the environment through the Sharing the Planet unit of inquiry.  

实地考察是丰富学⽣学习体验的最佳⽅式。最近，G3学⽣⼀直在通过共享地球单元探究⽣命周期、
特征、环境变化以及我们对环境的责任。

As part of this unit, students visited the

Zhengzhou Botanical Gardens to observe how

greenhouses enable plants to survive in

environments outside their natural habitats.

Another field trip took them to the Yellow

River where they observed and recorded notes

on environmental changes and pollution.

作为该单元的⼀部分，学⽣们参观了郑州植物园，
观察温室如何使植物在⾃然栖息地以外的环境中⽣
存。另⼀次实地考察他们来到了⻩河，在那⾥学⽣
观察并记录了关于环境变化和污染的笔记。
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These field trips provided students with valuable hands-on experiences that cannot be

replicated in the classroom. They allowed students to explore and observe the world beyond

their textbooks, and to become more curious and engaged learners. By encouraging students to

become natural inquirers and fostering their curiosity, we can help them develop a deeper

understanding of our responsibility to environmental change and inspire them to take action.  

这些实地考察为学⽣提供了宝贵的实践经验，这些经验⽆法在课堂上复制。学⽣们被允许探索和
观察教科书之外的世界，并成为更加好充满好奇和参与度的学习者。通过⿎励学⽣成为天⽣的询
问者并培养他们的好奇⼼，我们可以帮助他们更深⼊地了解我们对环境变化的责任，并激励他们
采取⾏动。
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Data Analysis
数据分析

Math

This term’s unit of inquiry is on Data Analysis.

Students will be learning about the practical

application of Statistics as well as the theoretical

application of Probability. 

本学期的探究主题是数据分析。学⽣将学习统计学的

实际应⽤以及概率论的理论应⽤。

For this term’s projects, MYP 1 will be working

on analyzing the data of their daily routines

and experimenting with different data

displays. MYP 2 and 3 will be working on an

interdisciplinary assessment with Individuals

and Society. MYP 2 will look at data displays,

while MYP 3 will be applying Linear Regression

to determine data trends.

在本学期的项⽬中，MYP 1的学⽣们将致⼒于
分析他们⽇常⽣活中的数据，并尝试不同的数
据展⽰。MYP 2和MYP 3将与个⼈和社会学科⼀
起进⾏跨学科评估。MYP 2将研究数据显⽰，
⽽MYP 3将应⽤线性回归来确定数据趋势。

Figure 1 Student origami figures that were analyzed
last term.

图1上学期分析学⽣的折纸图

Figure 2 MYP 1 students analyzing their daily
routine and using Excel to make data analysis

图2 MYP 1学⽣分析他们的⽇常⽣活，并使⽤Excel
进⾏数据分析
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University Spotlight on University of
Illinois, Urbana- Chapaign
重点介绍 伊利诺伊⼤学厄巴纳分校

The University spotlight for the newsletter this week is the University of Illinois Urbana-

Champaign (UIUC). Located two hours from Chicago the University of Illinois at Urbana-

Champaign (UIUC) is an excellent choice for Chinese students seeking to attend university in the

United States. 

本周时事通讯的⼤学专题报道为伊利诺伊⼤学厄巴纳-⾹槟分校(UIUC)。距芝加哥两⼩时⻋程，UIUC是中国

学⽣选择赴美留学的绝佳选择。



NEWSLETTER April 14, 2023
2023年4⽉14⽇

www.siasinternationalschool.org

Strong academic programs: UIUC is consistently ranked as one of the top public universities in

the world, with highly-ranked programs in fields such as engineering, computer science,

business, and agriculture. The university is also known for its strong research programs and

partnerships with industry leaders.

强⼤的学术课程：UIUC连续多年被评为世界顶尖公⽴⼤学之⼀，在⼯程、计算机科学、商业和农业等领域

拥有排名靠前的专业。该⼤学也以其强⼤的研究项⽬和与⾏业领袖的合作关系⽽闻名。

Large Chinese student population: UIUC has a significant Chinese student population, with over

4,000 Chinese students currently enrolled. This creates a welcoming and supportive

environment for Chinese students, who can connect with others from their home country and

build a sense of community.

庞⼤的中国学⽣⼈⼝：UIUC拥有⼤量的中国留学⽣，⽬前有超过4000名中国学⽣在校就读。这为中国学

⽣营造了互帮互助、团结友爱的氛围，使他们可以与同胞们建⽴联系并建⽴社区感。
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Chinese language and culture programs: UIUC offers a wide range of courses and programs

related to Chinese language and culture, including language courses, cultural events, and study

abroad opportunities in China. This provides an opportunity for Chinese students to maintain

their connection to their home culture while also exploring new experiences.

汉语和⽂化课程：UIUC提供各种与汉语和⽂化有关的课程和项⽬，包括语⾔课程、⽂化活动和在中国的留

学机会。这为中国学⽣提供了⼀个机会，可以保持与⾃⼰家乡⽂化的联系，同时探索新的体验。

Though highly ranked, it has a 40% acceptance rate and is one of the more economical

universities in the United States to attend. If you are interested in learning more, please visit

their website at https://illinois.edu/international/index.html. 

尽管UIUC排名⾼，但其录取率为40％，是美国较为经济的⼤学之⼀。如果您对了解更多信息感兴趣，请

访问他们的⽹站https://illinois.edu/international/index.html。

https://illinois.edu/international/index.html
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